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szakszervezetének véleménye Makovecz Tamás 

 igazgatói pályázatáról 

 

A pályázat tömören és részletesen foglalja össze az elmúlt évek eredményeit. A 

jól szerkesztett, grafikonokkal és fotókkal színesített fejezetek megjelenésében 

is esztétikussá teszik az anyagot.  

A pályázó személye ismert előttünk, hiszen az elmúlt öt évben már bizonyította 

vezetői képességét. Sokat tett az iskola elismertségéért, jó hírnevéért. Az 

összevonás után is eredményesen vezette iskolánkat. A két tanítási nyelvű 

oktatás bevetése és sikeres működtetése is Makovecz Tamás nevéhez fűződik.  

Volt igazgatónk az érdekegyeztetés terén minden esetben jól együttműködött a 

szakszervezettel. A fontosabb döntések előtt mindig kikérte a szakszervezeti 

vezetők véleményét. Reméljük, ez a kapcsolat a jövőben is hasonlóan 

eredményesen fog működni.   

A pályázó következő időszakra tervezett elképzeléseit jónak tartjuk, a 

pályázatban vázolt egyenlő teherviselést pedig egész tagságunk támogatja. 

Reméljük, hogy az elkövetkező öt év hasonlóan sikeres lesz, és szinten tudjuk 

tartani az iskolánk iránti fokozott érdeklődést, amihez az is hozzájárulna, ha a 

tornaterem építését minél előbb siker koronázná. 

Összefoglalva: 

Makovecz Tamás igazgatói pályázatát a szakszervezeti tagság egyöntetűen 

támogatja, a megvalósításához pedig kitartást és jó egészséget kívánunk! 

 

Zalaegerszeg, 2013. június 10. 

 
                                                                                             Pajor László 
                                                                                     szakszervezeti bizalmi 


